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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Lep dober večer vsem skupaj. Vlada danes 
parlamentarnemu delu koalicije predstavlja ukrepe, ki jih bo sprejela kot predlog za pogajanja s 
socialnimi partnerji jutri in tudi kot osnovo za pripravo proračunskih dokumentov oziroma 
dokumentov za rebalans proračuna, ki jih mora v naslednjih tednih poslati v Državni zbor. Glede 
na to, da bi s temi predlogi, preden jih dokončno sprejmemo in pošljemo v Državni zbor, najprej 
radi seznanili socialne partnerje in glede na to, da bodo tej predstavitvi sledila tudi pogajanja s 
socialnimi partnerji, boste razumeli, da pri teh predstavitvah danes za javnost ne moremo biti 
preveč konkretni. Gre za dokaj širok nabor ukrepov, od katerih nekateri skoraj zagotovo bodo 
uveljavljeni, ker drugih možnosti ni, pri drugih pa je nekaj tolerančnega prostora in bo odvisno 
tudi od pogajanj s socialnimi partnerji, katere bo vlada potem dejansko tudi predlagala v 
sprejem poslancem. Bodo pa poslanci na koncu tisti, ki bodo o tem konkretno odločali. Največjo 
odgovornost imajo poslanci koalicije, zato se je vladi zdelo prav, da o tem naboru spregovori 
ravno njim in to danes poteka tukaj. Čas imamo za dve kratki vprašanji, prosim.  
 
MOJCA ŠETINC PAŠEK (TV SLO 1): Sindikati v državni upravi so neuradno napovedali cel 
spekter ukrepov. Ob tem se neuradno govori še o posegih v socialne transferje. Bi lahko malo 
več povedali, da bi lahko ljudje malo več vedeli, ali lahko res, na primer, pričakujemo 10% 
znižanje porodniških nadomestil oziroma posege tudi v ta socialni del? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Pri predlaganju teh ukrepov vlada izhaja iz stališča, da 
izbira prioritete in da najprej poseže po tistem delu trošenja ozrioma javne porabe, kjer gre za 
privilegije, kjer gre za  funkcionarje in varčevanje pri sebi, za tiste rezerve, ki obstajajo, vključno 
z javnimi naročili, o čemer se veliko govori. Moram pa reči, da veliko rezerv ni, kajti prostora za 
investicije v proračunu praktično ni več. In šele potem pridejo na vrsto ukrepi, ki so nekoliko 
težji. Če bomo na prvih dveh segmentih našli dovolj rezerve, potem ne bo treba posegati po 
ukrepih, ki bodo bolj boleči, kljub temu, da so jih nekatere druge evropske države, tudi nekatere, 
ki so v boljšem javnofinančnem položaju kot je Slovenija, sprejele. Vsaj začasno. Kot pa sem že 
rekel, nima smisla javno razlagati tega nabora prej, preden z njimi ne seznanimo socialne 
partnerje in prej, preden se vsaj ne poizkusi doseči nekega soglasja z njimi. Vlada je odločena, 
da ta čas, ni pa ga veliko, ki ga imamo, doseže čim višjo stopnjo soglasja. 
 
ANDREJA BASLE (ŽURNAL 24): Se je bilo mogoče izogniti intervencijskemu zakonu? Torej 
da ga podaljšate? Kaj lahko rečete o tem? Je že možno danes kaj reči na to temo? Ali to skoraj 
zagotovo bo med ukrepi?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Če bi bilo možno te probleme, ki jih imamo v 
slovenskih javnih financah, rešiti samo s podaljšanjem tega interventnega zakona, potem danes 
tukaj sploh ne bi sedeli. Situacija je bistveno bolj resna. Hvala lepa.  


